

Administrative Notices

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs



Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Headquarters Edition
Number 70/89 November 6, 1989

Édition de l'administration centrale
Numéro 70/89 le 6 novembre 1989

COURSE - APPLIED ECONOMIC ANALYSIS

The Training and Development Division (APF) is offering a two-day course on applied economic analysis. The course is offered to rotational and non-rotational officers.

Participants will develop skills for economic analysis at the micro, meso and macro levels. The course includes an overview of economics and core studies.

The course leader is Professor Gilles Paquet of the University of Ottawa.

Location

L.B. Pearson Building

Dates

January 9 and 10, 1990 (F);
January 16 and 17, 1990 (E).

Registration

To start you on the road to a successful applied economics analysis, register now for this course. Send a memo signed by your supervisor to APF, attention François Galipeau (996-1946), by December 15 for the French course and December 20 for the English course.

Other upcoming courses

Economic Reporting:

- February 6 and 7, 1990 (F);
- February 13 and 14, 1990 (E).

COURS - ANALYSE ÉCONOMIQUE APPLIQUÉE

La Direction de la formation et du perfectionnement (APF) offre un cours de deux jours sur l'analyse économique appliquée à l'intention de tous les agents, permutants et non permutants.

Ce cours vise à inculquer aux participants les principes de l'analyse micro-économique, méso-économique et macro-économique. Il comprend une vue d'ensemble de l'économie et des études de base.

L'animateur du cours sera le professeur Gilles Paquet de l'Université d'Ottawa.

Lieu

Édifice L.B. Pearson

Dates

Les 9 et 10 janvier 1990 (F);
Les 16 et 17 janvier 1990 (A).

Inscription

Si vous désirez améliorer vos connaissances de l'analyse économique appliquée, inscrivez-vous dès maintenant à ce cours. Envoyez une note de service signée par votre directeur à APF, à l'attention de François Galipeau (996-1946) et ce avant le 15 décembre pour le cours français et le 20 décembre pour le cours anglais.

Autres cours à venir

Les rapports économiques:

- les 6 et 7 février 1990 (F);
- les 13 et 14 février 1990 (A).

Affaires extérieures et
Commerce extérieur Canada

External Affairs and
International Trade Canada

Canada